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Projekt Posilovini administrativni kapacity obei na b4zi 

meziobecni spoluprdce,reg. &.: CZ7.03.4.74/0.0/0.0/15 019/0003017 

ZAPIS ZE SETKANI STAROSTU 

ze dne 29. 9. 2020 

Mlisto: Spoleëensky sêl OU Horky 

Uvodniho slova se ujal pfedseda DSO Jan Jiskra, ktery piivital vSechny ziëastnêné a predstavil hosty. 

1) 

2) 

Prezence tfastniki 

Setkani se dle prezenéni listiny zifastnilo 15 z 27 Elenskych obci. Shroma#déni starosti je 

usnêSenischopné. 

Vedle zêstupca lenskych obci se setkéni uéastnili Feditel Nemocnice C4slav Ing. Rudolf Bubla, 

radni mêsta C4slav MUDr. Michaela Mandékové, Feditelka Animy ëslav, o.p.s. Mgr. Markéta 

Dvoidkov4 a expertka SMO Ing. Bronislava Bolckovd. 

Program: 

Prezence ufastniki 

Pfivitênia Gvodni slovo piedsedy 

Volba zapisovatele a ovéfovatela zêpisu 

Zéêvêrelny (et za rok 2019 

Vystoupeni feditele Nemocnice C4slav — informace o nemocnici 

Zalozeni Asociace DSO Stfedoëeského kraje, z. $. 

Projednani shrnuti dennich socidinich potfeb vé. projektovych ziméêrd O
R
 
E
W
E
 

Projektovy zêméêr: Taxik Maxdk 

Projednaêni pFehledu vefejnoprdvnich smluv 

9. Projednénizprêvy o ovéfeni koncepnich zêimêrl meziobecni spoluprdce 

pe 

10. Komunitni projednani strategie pro piipravu pfistiho programovaciho obdobi MAS Lipa pro 

venkov, zZ. s. 

11. Zavêr 

Nêvrh usneseni: 

Shromazdêéni starosti Mikroregionu souhlasis nêvrhem programu. 

PRO: 15 PROTI: 0 ZDRZEL SE: 0 

Usneseni £. 2020.08. bylo schvaleno. 

Dne: 6. 10. 2020 Zpracoval: Mer. Veseld



  

3) 

a) 

5) 
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Volba zapisovatele a ovéfovateli zApisu 

Pfedseda DSO navrhl zapisovatele a ovêfovatele nasledovné: Provedenim zêpisu zdneSniho 

setkéni byla navriena Mer. Hana Veseld (DSO) a ovéfovateli zêpisu byli navrZeni Ing. Antonin 

Hejzlar, starosta obce Horky, a Ing. Ilona Zaloudkov4, starostka obce Semtê£. 

Nêvrh usneseni: 

Shromdidêéni starosti Mikroregionu C4slavsko schvaluje zapisovatelkou Mgr. Hanu Veselou 

a ovêfovatelizapisu Ing. Antonina Hejzlara a Ing. Honu Zaloudkovou. 

PRO: 15 PROTI: O ZDRZEL SE: 0 

Usneseni €. 2020.09. bylo schvéleno. 

Zêvéreëny Ufet za rok 2019 

Pfedseda DSO seznamil snavrhem zavéreëného utu vé. zprdvy o vysledku piezkoumani 

hospodafeni za rok 2019. Kontrolou nebyly zjistény chyby a nedostatky. 

Nêvrh usneseni: 

Shromaé#dêni starosti Mikroregionu Ë4slavsko schvaluje zêvêreëny Get DSO Mlikroregion 

(&slavsko za rok 2019 vé. zprévy o vysledku p/ezkoumani hospodafeni. 

PRO: 15 PROTI: O ZDRZEL SE: 0 

Usneseni é. 2020.10. bylo schvaleno. 

Vystoupeni Feditele Nemocnice C4slav 

Ing. Rudolf Bubla seznémil pfitomné saktualni situaci v Nemocnici C4slav. V souvislosti s nemoci 

COVID-19 porovnal situaci v nemocnici na jaie a vsoutasnosti a uvedl, ie nyni je nemocnice 

pfipravena lépe. Aktudlné je v nemocnici zfizeno i odbêrové centrum pro testovani. 

Dale nastinil problematiku financovani nemocnice, piiem: finanéni udrzitelnost komplikuje zejmêéna 

Ghradov4 vyhléëka, vedle toho chybi podpora ze strany Stfedoëeského kraje. V této souvislosti 

Ing. Bubla podëékoval za finanêni podporu mêstu C4slav i starostim okolnich obci. 

Z diskuze: 

Ing. Mlynka se dotêzal na persondlni nedostateënost nemocnice a zda hrozi uzavifeni chirurgie. 

Ing. Bubla potie s personélnim obsazenim potvrdil, zejména na chirurgii. Rovnéi vysvêtlil, 7e 

nemocnice nemdie piijimat absolventy, nebof kvili absenci liZkového oddéleni ARO nemd akreditaci 

na vzdélévéni lékai0; hiedé tedy plné kvalifikované lékafe s praxi. Dêle uvedl, ie nemocnice se snazi 

udr#et provoz oddéleni bez omezeni; v pfipadé, ze by pracovni pomêr ukonZili dalsi lékafi, by vSak 

musela v krajnim pfipadé provoz chirurgie omezit. Na dotaz P. Chimy, Dis. upfesnil, Ze chirurgie by 

poti/ebovala minimdalné 5 lékaf& na plny ivazek. 

Dne: 6. 10. 2020 Zpracoval: Mer. Veseld



  

6) 

7) 

Evropska unie 
Evropsky sociëlni fond S MI O 
Opera€ni program Zaméstnanost 

JUDr. Mêalek uved!, Ze mêsto Cêslav vyvif maximalni Gsili pro udr#eni nemocnice — na jejf provoz 

vtomto roce pfispivê 20 mil. KÉ (diky tomu nemocnice neskonti se ztratou), pro lékafe také vyëlenilo 

2 piipravované byty. Soufasné vak uvedl, #e pro mêsto neni rediné vtomto rozsahu podporovat 

nemocnici dlouhodobéë, nebof by muselo omezit finanéni podporu jinych subjekta. Ddle si posteskl, ie 

roky budované dobré povést nemocnice je nyni znatné poskozena medidinimi dezinformacemi o 

moZnéÊm uzavfeni nemocnice dijeji privatizai. 

Na to navézala MUDr. Mandakovê stim, ie negativni obraz nemocnice odrazuje i zdravotnicky 

personal, aby do ni Sel pracovat. Je proto tieba prezentovat pozitivni hodnoceni nemocnice, a to 

vEetné nasazeni lékafd. 

J. Desensky a Ing. Kos vyzvali piitomné k pomoci uvëst informace o situaci v nemocnici na pravou 

miru. Ing. Bubla byl mi. vyzvên, aby v tomto duchu pfipravil dlêanek pro obecni zpravodaje. 

7 diskuze déle vyplynulo, Ze zatim nelze otekavat pomoc ,zventi” (kraj, MZ apod.). Pro feseni 

personélnich potizi by bylo kliëové ziskat akreditaci na vzdéldvani lékai&, nemocnice tak zvazuie 

iredlné zfizeni urgentniho prijimu, bude-li moZné na naklady s tim spojené Ferpat dotaëni prostfedky. 

ZalozZeni Asociace DSO Sti/edoëeského kraje, z. s. 

Pfedseda DSO Jan Jiskra informoval o podpoie Stfedoteského kraje formou dotaëniho programu na 

mzdové prost/edky zamêéstnanci DSO. Soufasné informoval o vznikafici Asociaci dobrovolnych svazkl 

obci Stfedofeského kraje, z.s. Uvedl, Ze se jedné o prvyni spoleëenstvi tohoto typu, piiëemi neni 

vylouëeno, Ze se v budoucnu budou podobné sdruZovat i dalëi DSO na krajské éi narodni drovni. Cilem 

asoriace je zejména ziskani lepsi vyjednavaci pozice pii kontaktu s institucemi. 

V diskuzi zaznél dotaz, zda tim nedoide k ,dvoukolejnosti” v zavedeném systému. Jan Jiskra vysvêtlil, 

ze nikoliv; mélo by jit o zastfeSujici organizaci. 

Pritomni se dohodli, ze bude o vSech bodech hlasovéno najednou. 

Nêvrh usneseni: 

Shromdidêni starostii Mikroregionu C4slavsko: 

a) souhlasi, aby DSO Mikroregion Cd4slavsko byl jednim ze zakléidajicich Zleni spolku Asocriace 

dobrovolnych svazki obci StFedoëeského kraie, z.5:; 

b) deleguje jako svého zéstupce piedsedu rady DSO Jana Jiskru a povëfuje ho ke viem ukontm 

nutnym k zaloëeni a fungovéni Asociace dobrovolnych svazku obci Stfedoëeského kraje, z.:; 

c) souhlasis ndvrhem stanov spolku Asociace dobrovolnych svazka obci Stfedofeského kraje, z.s:; 

d) souhlasi sroënim dlenskym pfispêvkem do Asoriace dobrovolnych svazki obri Stiedoëeského 

kraje, 2.s. ve vysi 5-000,- Ké. 

PRO: 13 PROTI: 2 (Moëovice, Bilé Podoli) ZDRZEL SE:0 

Usneseni £. 2020.11. bylo schvaieno. 

Projednaêni shrnuti dennich sociëlnich potieb vé. proiektovych zêmêra 

Mer. Veseld shrnula soufasny stav dennich sociëlnich sluzeb vtlenskych obcich, jak vyplynul 

z rozhovorii se starosty obci. V rimci rozhovorii byl diskutovan i projekt senior taxi — pfedbézné 

jej byla ochotna podpofit cca 1/3 lenskych obci. 

s 

Dne: 6. 10. 2020 Zpracoval: Mer. Veseld
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Projektowy zêamêr: Taxik Maxik 

Radni mêsta Caslav MUDr. Manddkovd informovala o aktudlnim vyvoji realizace projektu senior 

taxi (Taxik Maxik) a popsala, za jakych podminek bude slu#ba provozovéna a kdo ji bude moci 

vyuëivat. Dale uvedla, Ze jde o slu#bu dotovanou mêstem C4slav. Vzhledem k tomu, #e ji budou 

moci vyuëivat vSichni obané ORP, poë4dala jménem mêsta C4slav o finanéni podporu ze strany 

obci, a to ve vysi cca 5.000,- Ké/obec. Sluiba by mêla byt spuëténa od ledna 2021. 

Mer. Dvofakové doplnila, Ze Anima je pfipravena po ase provozu pfedloëit obcim statistiky, zda 

a vjaké mite obiané dané obce sluzbu vyusili, piipadné kritéria sluZby pfehodnotit. Dle sdélila, 

ze aktualné se chystaji propagaëni materiëly, které budou obcim poskytnuty. 

Nêvrh usneseni: 

Shrom&#dêni starosti Mikroregionu €&slavsko schvaluje realizaci projektového zimêru senior 

taxi - Taxik Maxik. 

PRO: 15 PROTI: O ZORZEL SE: 0 

Usneseni €. 2020.12. bylo schvaleno. 

Projednêéni prehledu vefeinoprêvnich smluv 

Mer. Vesela shrnula informace tykajici se vefejnoprêvnich smluv v oblasti pfenesené pisobnosti 

obci, jeZ byly zjistoviny za utelem vyhodnoceni moëné efektivity zvaiovaného sdileného 

ufednika DSO. Struëné nastinila tuto myslenku, vyplyvajici z névrhu novely zêkona o obcich, 

a pfiblizila, jak se k ni predbêéZné stavi jednotlivé obce. 

Projednéni zprêvy o ovéfeni koncepënich zêimêri meziobecni spoluprêce 

k projednani zpravu o ovéfeni koncepënich zimêri meziobecni spoluprêce, kterd je pfilohou zêpisu. 

10) Komunitni projednéni strategie pro piipravu pfiëtiho programovaciho obdobi MAS Lipa pro 

venkov, Z. s. 

Mer. Tvrdik se ze zdravotnich déivodd omluvil. 

Pfedseda DSO uvedl, Ze strategie bude projednina na dalëim setkêni, a pfedlofil ke zv4ieni 

tematické oblasti pro moiné Eerpani dotaénich prost/edki v dalëim obdobi z Programu rozvoje 

venkova a IROP. 

11) Dotaznik spokojenosti 

Mgr. Veseld pozddala starosty o vyplnéni dotazniki spokojenosti k ziskêni zpêtné vazby. 

Doe: 6. 10. 2020 Zpracoval: Mer. Veseld
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SVAT MEST A ORCI CESRE REPIIRLKY 

  

11) Zavêr 

Pfedseda DSO podëkoval viem za GËast a hostitelam za poskytnutf prostor pro setkani a popfal 
vSem pevné zdravi. 
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Zapisovatel 

Dne: 6 10 2020 Fnracoval- Mor Veels


